
 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 14. februar 2017 stillet følgende 

spørgsmål nr. 525 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Julie Skovsby (S). 

 

Spørgsmål nr. 525:  

”Ministeren bedes oversende en opgørelse over de dage, timer og minutter, hvor 

akutbiler i Region Syddanmark ikke har kørt som planlagt siden september 2015. Op-

gørelsen bedes indeholde en begrundelse for hver enkelt nedetid.” 

 

Svar: 

Mit ministerium har til brug for besvarelsen af spørgsmålet indhentet bidrag fra Regi-

on Syddanmark.  

 

Region Syddanmark har oplyst følgende: 

 

”Der er vedlagt opgørelse over Ŷedetider fordelt på akutbiler i ŵiŶutter sideŶ opstart 
af de nye ambulancekontrakter i Region Syddanmark den 1. september 2015. 

 

Region Syddanmark kan ikke give anden begrundelse, end at ambulanceoperatøren i 

mange tilfælde ikke har kunnet stille med beredskab. 

 

Det er prioriteret at anvende paramedicinerne fra akutbilerne til at bemande ambu-

lancerne, således at ambulancerne, som er regionens vigtigste beredskab har kunnet 

beŵaŶdes.” 

 

Jeg kan henholde mig til Region Syddanmarks bidrag.  

 

 

Med venlig hilsen 
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